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Personeelsgeleding Bijzonderheden 

Marieke Botman (secretaris)   

Sanne Schaper  
Oudergeleding Bijzonderheden 

Patrick Paap (voorzitter)   

Tom van der Heide  
 
De MR heeft in het schooljaar 2024-2025 in totaal 5 keer vergaderd. Onderstaand zijn de data 

weergegeven. 

• 8-10-2024 

• 10-12-2024 

• 25-3-2025 

• 3-6-2025 

• 1-7-2025 

 
 
Besproken items: 
 
Oktober 
Nieuw beleid mobiele telefoons 

 We hebben in deze vergadering gesproken over het nieuwe beleid rondom mobiele telefoons, 

smartwatches en eigen tablets in de klas. Vanuit Kopwerk is hiervoor een format opgezet. Het format 

is door MR bekeken en wordt nog gedeeld met het team. Daarna is deze voor ouders in te zien op de 

website. Via de nieuwsbrief zullen ouders hierop geattendeerd worden. 

MR en GMR leden gezocht! 

Na het volgende schooljaar (2025-2026) zit de termijn voor Patrick in de MR en GMR erop. Het zou 

dan ook erg fijn zijn als het komende schooljaar alvast een nieuw ouder lid kan meedraaien in in 

ieder geval onze eigen MR. Het zou helemaal geweldig zijn als wij ook onze bezetting in de GMR 

kunnen behouden. Wij plaatsen hiervoor een oproep in Kwieb. 

Samenvoeging met Stichting Kopwerk 

Patrick heeft inmiddels vanuit de GMR kennis gemaakt met de nieuwe bestuurder, Peter van Tuinen. 

Op 9 oktober is hij langs geweest op school om met het team kennis te maken.  

Er zijn gesprekken gaande om per 1-1-2025 volledig onder Kopwerk te gaan vallen. De tijd is hier rijp 

voor en hopelijk lukt het om dit per 1-1-2025 te realiseren.  

Website 

Tijdens een aankomende studiedag zullen we bespreken hoe we de website kunnen bijwerken en 

onderhouden, zodat deze weer ons visitekaartje wordt. Oude foto’s zullen daarbij ook vervangen 

worden.  

Vergaderdata 

Vanaf dit schooljaar zijn de vergaderingen op dinsdagmiddag op onderstaande data. 
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Financiële fusie 

Een aantal jaar terug zijn wij al een personele unie aangegaan met stichting Kopwerk. Er zijn nu 

gesprekken gaande met o.a. directie en MR om (met terugwerkende kracht) per 1-1-2025 ook 

financieel te fuseren.  

 

Communicatie 

Ina heeft overleg gehad met 2 mensen van communicatie. De gevelborden worden aangepast  omdat 

het oude logo er nog opstaat. Er zal een sjabloon gemaakt worden voor de stukjes op facebook, 

instagram etc. zodat dit altijd dezelfde herkenbare uitstraling zal hebben. Ook zal Ina contact 

opnemen met Kappio om te kijken hoe de Peutertuin nog meer bij ons betrokken kan worden.  

Protocol medisch handelen: 

Vanuit kopwerk is er een versie opgesteld binnen het veiligheidsplan. Deze is nog in concept maar zal 

binnenkort definitief gemaakt worden. Wij hebben deze doorgenomen en kunnen ons hierin vinden.  

MR training 

Deze training gaat over wet- en regelgeving, communicatie, bevoegdheden van de MR, 

verantwoordelijkheden en financiën/budgetten. Ina meldt ons aan voor de training van 3 februari op 

de Gideonschool in Bovenkarspel. 

 

Rond 1 februari zitten er rond de 92 kinderen op school. We hebben op dit moment een grote groep 

1/2 en er gaat maar een klein groepje door naar groep 3 komend schooljaar.  

 

Schoolklimaat 

Het was weer even nodig om de puntjes op de i te zetten o.a. qua rust in de school. Na de 

kerstvakantie gaan we ook weer wekelijks een zoemregel uitlichten. 

 

Maart 

Een welkom aan Elna die bij deze vergadering aanwezig is om te kijken of zij na dit schooljaar wil 

toetreden als MR-lid na het afscheid van Patrick.   

Update fusie met Kopwerk  

Dinsdag 18 maart is er een overleg geweest met de personele vertegenwoordiging van de MR en de 

vakbonden en aansluitend met de vakbonden en Ina, Peter, Aaldert, Efelin en Sophie. Hieruit zijn een 

aantal zaken gekomen die nu aangepakt moeten worden voor de verdere voortgang van de fusie.   

Aanpassingen schoolgebouw  

In de meivakantie zullen de plafonds en verlichting in de school worden vernieuwd. Overal zal een 

akoestisch plafond worden geplaatst. Hopelijk kunnen we in de zomervakantie de rest van de school 

aanpakken: vloeren, wanden etc.   

Promoten van de school/Peutertuin  

Zondag 6 april is er bij het Hertenkamp een lentemarkt met diverse kraampjes. Wij hebben daar als 

Peutertuin/Wegwijzer ook een kraam. Hierop promoten we het 

Montessoriconcept/Montessorimateriaal en daarbij de Peutertuin en de Wegwijzer.    
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De rust is teruggekeerd in de school. Idee is nu om volgend schooljaar iets te doen over het 

klassenmanagement: EDI, regie in de klas.  

PR  

Het oude logo staat nog op de borden. Dit wordt z.s.m. aangepast.   

Er is een sjabloon gemaakt voor social media zodat alles met dezelfde lay-out geplaatst kan worden.  

  

Juni 

Financiële fusie 

Kopwerk wil financiële fusie per 1 augustus 2025. Er zullen weer gespreken volgen met het 

personeel.  

Formatie 

De formatie is besproken. Er is een verdeling van leerkrachten gemaakt en dit is ook met het team 

besproken. Binnenkort wordt het ook met de ouders gedeeld.   

 

Schoolgids 

Werken met scholen op de kaart. De schoolgids sluit zoveel mogelijk aan op onze school. Bij wet 

verplichte zaken staan er ook in.   

Evaluatie jaarplan 

We zijn druk bezig met de evaluatie van het jaarplan. In juni zal deze met het team gedeeld worden 

en daarna met de MR. Het jaarplan is een onderdeel van het vierjarenplan. Kijken naar teach like a 

champion en naar Montessori. Willen ons hierin blijven door ontwikkelen.   

Zijn ook bezig met de edit van R&W. Als we de edit doen dan mag het team bij uitval van 

Nienke/Sanne ook de training geven.   

Montessori audit 

Auditors kwamen in ochtend kijken in de klassen. Met leerkrachten, leerlingen en ouders in gesprek. 

Zijn heel goed op weg en ze komen nu over 4 jaar weer terug voor een vervolg audit. Ook veel tips 

gekregen waar we weer over na kunnen denken.   

Aanpak schoolgebouw 

In zomervakantie komen overal nieuwe vloeren en de hal, keuken en groep 3/4 krijgt een nieuw 

kleurtje op de muur. Proberen nu nog te regelen dat de overige klassen op 1 muur een nieuwe kleur 

krijgt.   

Schoolklimaat 

Ouderschapstevredenheidsmeting gehouden. Ondanks de lage response toch een gemiddelde score 

van een 7,4.  

  

Juli 

Schoolgids  

De schoolgids is doorgenomen en Ina heeft de punten verwerkt die zijn aangedragen. We kijken nog 

even naar hoe de vrijwillige ouderbijdrage en het bedrag voor kamp/schoolreis nu beschreven staat. 

Ina past dit stukje nog aan zodat er los genoemd wordt dat dit twee verschillende bijdragen zijn.  
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Komend schooljaar zal er ook gekeken worden naar de website. Er is al een filmpje gemaakt en er 

komen nog nieuwe foto’s.  

Jaarevaluatie  

Hierin staan de punten uitgewerkt waaraan afgelopen schooljaar gewerkt is. De nieuwe doelen voor 

komend schooljaar zijn met de ouders gedeeld.   

Financiën AC  

Tessa sluit vanuit AC aan om de financiën toe te lichten. Er hebben 85 ouders de vrijwillige bijdrage 

betaald. AC wil het jaarverslag graag in oktober komen toelichten, dan kunnen ze het schooljaar 

eerst afronden. Wij nodigen de AC uit voor de vergadering in oktober.   

Jaarverslag MR  

Wordt nog aangevuld met een samenvatting van deze en de vorige vergadering en zal dan op de 

website gedeeld worden.  

Taakverdeling MR  

Elna neemt de voorzitterstaak op zich vanaf het nieuwe schooljaar. Marieke blijft de secretaris. 

Sanne en Tom blijven lid vanuit team en ouders.  

 

Er volgt nog een jaarvoorstel voor 5/6 vergaderingen op dinsdag. De eerste zal zijn begin oktober.    

Na de vergadering is er afscheid genomen van Patrick als voorzitter van de MR. Hij heeft dit vele 

jaren met veel inzet gedaan en hierbij mooie en lastigere momenten meegemaakt. Met een bos 

bloemen en een dinerbon is hij hiervoor bedankt.   

 


